

## 申 请 办 法

- 一. 凡就读于本地学校的学生均可申请。
- 二. 申请者家庭总收入不到 2 千元或人均收入不到 700 元（须附薪金单为证），品行端正，不持有其他奖助学金者，不拘种族、宗教或性别均可申请。
- 三. 勤学奖每年颁发一次，以奖励学业优良学生。
- 四. 其他申请细则，必要时得由本会评选委员另行规定之。
- 五. 本年度申请日期 3 月 1 日起至 3 月 31 日止，逾期者不受处理。
- 六. 本会评选委员会有最后之裁决权

## APPLICATION PROCEDURES

1. Applications are open to students who are studying in a local school.
2. Regardless of race, religion or gender, applicants whose household income below \$2000 or per capita income below \$700 ( to enclose pay slip as evidence), of sound character and not holding any scholarships and bursaries , are eligible to apply.
3. This bursary is granted on yearly basis to encourage students to study diligently.
4. Other rules (if any), concerning application of bursaries may be made by the Selection Committee of the Singapore Buddhist Federation.
5. This year's application will commence on 1 March and will close on 31 March.  
  
Late submission will not be considered.
6. The decisions of the Selection Committee of Singapore Buddhist Federation shall be final.